
 
 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

Odpowiadając na Pana wniosek w sprawie remontu chodnika przy ul. Do Prochowni 

informuję, że zadanie realizowane jest w ramach środków finansowych będących w dyspozycji Rady 

Osiedla Nr 12 „Jasna”. Pierwotnie Rada Osiedla przeznaczyła na ten cel 50 000 zł. Środki te były  

zbyt niskie, by zrealizować remont całego wnioskowanego odcinka chodnika, w związku z czym  

Rada Osiedla podjęła uchwałę o przeznaczeniu dodatkowych środków, które pozwoliły na realizację 

niezbędnego minimum, tj. remontu głównego ciągu chodnika na całym odcinku, lecz bez dojazdów 

między chodnikiem, a bramami prywatnych posesji. To rozwiązanie jest poprawne technicznie  

i zgodne z przepisami, choć na pewno wizualnie lepszym wariantem byłaby wymiana nawierzchni 

dojazdów do bram za chodnikiem. Przeprowadzenie remontu dojazdów do bram spowodowałoby 

wzrost kosztów inwestycji o ok. 15 000 zł, co stanowi ok. 20 % kosztów całego zadania. 

W związku z powyższym roboty remontowe objęły swoim zakresem jedynie ciąg główny 

chodnika na całej długości, co było konsultowane z Radą Osiedla. Obecnie, ze względów finansowych, 

nie ma możliwości zwiększenia tego zakresu. 

  

 

 

 

 

 

 

 

OTRZYMUJĄ: 

1 x Adresat  

1 x Kancelaria Rady Miejskiej w Tarnowie 

1 x Wydział Organizacyjny UMT, 

1 x a/a 

 

 

Pan Piotr Górnikiewicz  

Przewodniczący Klubu Nasze Miasto Tarnów  
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